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Številka:  9001-3/2018 
Datum:  19. 4. 2018 

 
 

Z A P I S N I K  
 

29. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto,  
ki je bila v četrtek, 19. aprila 2018, ob 16. uri, v sejni dvorani Mestne občine  

Novo mesto, Glavni trg 7, Novo mesto 
 
 
29. redno sejo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je pričel in vodil mag. Gregor 
Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, ki je na začetku pozdravil članice in člane 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto ter vse prisotne na seji.  
 

Ugotovitev števila navzočih 
 

Župan je obvestil Občinski svet, da so svojo prisotnost na seji opravičili: Bojan Kekec, Matjaž 
Engel in dr. Janez Povh.  
 
Svojo odsotnost s seje je predhodno opravičil tudi mag. Mitja Sadek; odsoten s seje pa je bil tudi 
Jiří Volt.  
 
V skladu z drugim odstavkom 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
je župan ob 16.03 uri ugotovil, da je na seji prisotnost z glasovalno napravo potrdilo 20 članic in 
članov Občinskega sveta, da je Občinski svet sklepčen ter da lahko nadaljuje z delom in 
odločanjem.  
 
Naknadno so se seje udeležili še svetniki: dr. Milena Kramar Zupan (ob 16.04), Stanislav Galič 
(ob 16.04), Matjaž Smodiš (ob 16.04), Vesna Vesel (ob 16.22 – pri 4. točki), Uroš Lubej (ob 16.33 
– pri 5. točki) tako, da je bilo na seji prisotnih 25 članic in članov Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto. 
  
a) Prisotne članice in člani občinskega sveta: 
mag. Franc Bačar, mag. Miroslav Berger, Marko Dvornik (do 18.00), Eva Filej Rudman (do 18.04), 
Stanislav Galič (do 17.54), Alojz Golob, Boštjan Grobler (do 18.00), Dušan Kaplan, Alojz Kobe, 
Jasna Kos Plantan, Peter Kostrevc, Mateja Kovačič, dr. Milena Kramar Zupan (do 18.32), Uroš 
Lubej, Slavko Matko, Alenka Papež, Duško Smajek (do 18.32), Matjaž Smodiš (do 17.54), Borut 
Škerlj, mag. Mojca Špec Potočar, Marjanca Trščinar Antić, Bojan Tudija (do 17.55), Vesna Vesel,  
Martina Vrhovnik in mag. Adolf Zupan.  
 
Opravičeno odsotni člani Občinskega sveta:  

- Bojan Kekec,  
- Matjaž Engel, 
- dr. Janez Povh, 
- mag. Mitja Sadek 
- Jiří Volt.  
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b) Prisotni predstavniki občinske uprave:  
- mag. Gregor Macedoni, župan, 
- dr. Vida Čadonič Špelič, direktorica Občinske uprave,  
- Meta Retar, Vodja Kabineta župana,  
- Stanislava Bjelajac, vodja Oddelka za premoženjske zadeve,  
- Mojca Tavčar, vodja Oddelka za okolje in prostor,  
- Marko Drobnjak, Kabinet župana,  
- Maja Gorenc, Urad za finance in splošne zadeve, 
- mag. Nataša Jakopin, Kabinet župana,  
- Jasna Jazbec Galeša, Urad za finance in splošne zadeve,  
- Izidor Jerala, Oddelek za okolje in prostor, 
- Urban Kramar, Kabinet župana, 
- Janja Novosel Breščak, Oddelek za okolje in prostor,  
- Simona Pavlič, Oddelek za premoženjske zadeve,  
- Suzana Virc, Urad za finance in splošne zadeve, 
- Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 
 

c) Ostali prisotni:  
- Ksenija Avsec, GPI d. o. o. Novo mesto,  
- Jelka Hudoklin, ACER d. o. o. Novo mesto,  
- Gregor Klemenčič, direktor Komunale Novo mesto d. o. o., pri 3. točki dnevnega reda,   
- predstavniki medijev in zainteresirane javnosti. 

 
Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani Mestne 
občine Novo mesto.  
 
Župan je obvestil Občinski svet, da so bila naknadno na spletni strani pred sejo objavljena še 
naslednja gradiva: 

- poročila delovnih teles, 
- poročilo župana,  
- amandmaji svetniške skupine Solidarnost k predlogu Sprememb in dopolnitev Poslovnika 

Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, 
- amandma Komisije za statut in poslovnik k predlogu Sprememb in dopolnitev Poslovnika 

Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
 

Pred sejo je bil na klop posredovan:     
− čistopis predloga dnevnega reda 29. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 

 
 

Določitev dnevnega reda 
 
I. 

Umik točk z dnevnega reda 
 
Župan in člani Občinskega sveta niso imeli predlogov za umik točke z dnevnega reda 29. seje 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 
 

II. 
Razširitev dnevnega reda 

 
Župan in člani Občinskega sveta niso imeli predlogov za razširitev dnevnega reda 29. seje 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
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III. 
Celotni dnevni red 

 
V skladu s 5. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je 
župan, mag. Gregor Macedoni, predlagal glasovanje o predlogu dnevnega reda v celoti. 
 
Prijav k razpravi ni bilo. 
 
 

 
S K L E P, št. 598 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana brez razprave z večino glasov 
določil naslednji 

 
d n e v n i   r e d  

29. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
2. Potrditev zapisnika 28. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
3. Predlog Odloka o javnih površinah Mestne občine Novo mesto - 2. obravnava 
4. Predlog Dopolnjenega osnutka odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega 

prostorskega načrta Mestne občine Novo mesto – SD OPN 3 (Prostorska ureditev 
romskega naselja Žabjak Brezje) - 1. obravnava 

5. Predlog Dopolnjenega osnutka Občinskega podrobnega prostorskega načrta ob 
Ljubljanski cesti 27 - del - 1. obravnava  

6. Predlog Dopolnjenega osnutka Občinskega podrobnega prostorskega načrta za 
stanovanjski objekt na Jakčevi v Novem mestu - 1. obravnava  

7. Predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto – skrajšani postopek 

8. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sredstvih za delo 
svetniških skupin in samostojnih svetnikov Mestne občine Novo mesto   
8.1 Predlog uradnega prečiščenega besedila Pravilnika o sredstvih za delo 

svetniških skupin in samostojnih svetnikov Mestne občine Novo mesto 
9. Premoženjsko - pravne zadeve 

9.1 Ukinitev javnega dobra na nepremičninah na območju Mestne občine Novo 
mesto 

10. Kadrovske zadeve 
10.1  Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega    

zavoda Dolenjski muzej Novo mesto 
10.2  Predlog sklepa o imenovanju predstavnika Mestne občine Novo mesto v  

skupščino Območne obrtno-podjetniške zbornice Novo mesto  
11. Poročilo župana  
12. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

 (23 ZA, 0 PROTI) 
 

IV. 
Skrajšani postopek 

 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je v skladu s 34. členom v povezavi z 91. členom Poslovnika 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto predlagal obravnavo 7. točke po skrajšanem 
postopku, in sicer: 
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7. Predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto – skrajšani postopek.  

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
 
 

S K L E P, št. 599 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 34. in 91. člena Poslovnika Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto z večino glasov sprejel 
 
 

s k l e p  
o sprejemu odloka po skrajšanem postopku 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo obravnaval gradivo pod 7. točko: 
 

7. Predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto – skrajšani postopek  
 

po skrajšanem postopku. 
(21 ZA, 0 PROTI) 

 
V. 

Združitev obravnave točk 
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je v skladu s 34. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto predlagal združitev obravnave za naslednje sklope točk:  
- združitev obravnave točke 8. in podtočke 8.1.: 

8. Predlog Pravilnika  spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sredstvih za delo 
svetniških skupin in samostojnih svetnikov Mestne občine Novo mesto  
8.1 Predlog uradnega prečiščenega besedila Pravilnika o sredstvih za delo 
svetniških skupin in samostojnih svetnikov Mestne občine Novo mesto  

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
 
 

S K L E P, št. 600 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 34. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto na predlog župana z večino glasov sprejel 

 
s k l e p 

o združitvi obravnave točk 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo združil obravnavo za naslednje sklope točk:  
- združitev obravnave točke 8. in podtočke 8.1.: 

8. Predlog Pravilnika  spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sredstvih za delo 
svetniških skupin in samostojnih svetnikov Mestne občine Novo mesto  
8.1 Predlog uradnega prečiščenega besedila Pravilnika o sredstvih za delo 
svetniških skupin in samostojnih svetnikov Mestne občine Novo mesto  
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dnevnega reda 29. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
(21 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 2. točki 
Potrditev zapisnika 28. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
Predlog zapisnika 28. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto z dne, 22. 3. 
2018 je bil objavljen na spletni strani.  
 
Pri tej točki je razpravljal Alojz Kobe (opozoril, da je prišlo do napake pri točki: »Predlog Odloka 
o prioritetni uporabi energentov za ogrevanje na območju Mestne občine Novo mesto», in sicer, 
je na str. 10 predloga zapisnika 28. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto pri 
poročilih delovnih teles napačen zapis. Odbor za okolje in prostor ter Odbor za komunalo in 
promet sta prejela sklep, da se, v kolikor bo Eko sklad dovolil, 5. člen predloga odloka črta, kar je 
tudi dejansko bilo izvedeno in je Občinski svet potrdil, v zapisniku pa je napisano nasprotno. Se 
pravi, odbora ste sprejela sklep, da se črta, v kolikor bo Eko sklad dovolil, to informacijo je imel 
Občinski svet že pred sejo in je to informacijo na strani 10 pod poročili delovnih teles potrebno 
popraviti. Vse je bilo v redu in vsi postopki izpeljani, samo zapis na strani 10 je napačen, ker je 
bilo črtano, zapisano pa je drugače).  
 
Župan je po razpravi dal na glasovanje predlog sklepa o potrditvi zapisnika 28. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto z upoštevanjem spremembe predloga zapisnika, 
ki jo je predlagal svetnik Alojz Kobe.   
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi z večino glasov sprejel 

 
 
 

S K L E P,  št. 601 
 
I. 

Popravek  
predloga zapisnika 28. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto  

 
V predlogu zapisnika 28. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto z dne, 22. 3. 2018 
se na str. 10 predloga zapisnika pri poročilih delovnih teles za točko 6. in točko 6.1 popravi zapis, 
in sicer tako, da se prva alineja glasi:  

» - Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet – poročilo s skupne seje 
Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor, ki je ugotovil, da je bil 
dodatni sklep k točki 6., sprejet na skupni seji delovnih teles (s katerim sta Odbor za okolje 
in prostor ter Odbor za komunalo in promet predlagala Občinskemu svetu Mestne občine 
Novo mesto, da Občinska uprava v zvezi s pojasnitvijo 3. odstavka 5. člena predloga 
odloka do seje Občinskega sveta pridobi dodatno informacijo od Eko sklada. V kolikor bo 
odgovor Eko sklada ugoden za zavezance, se 3. odstavek 5. člena predloga črta, v kolikor 
pa odgovor Eko sklada zavezance postavlja v slabši položaj, pa 3. odstavek 5. člena 
ostane v besedilu) že realiziran;«.   

 
II. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je 
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potrdil 
zapisnik 28. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto z dne, 22. 3. 2018, 

z upoštevanjem sprejetega popravka pod točko I. 
(21 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 3. točki 
Predlog Odloka o javnih površinah Mestne občine Novo mesto - 2. obravnava 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročila s sej delovnih teles, in sicer: 

- poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor ter  
- poročilo Komisije za statut in poslovnik.  

 
Uvodno obrazložitev je podal župan, mag. Gregor Macedoni.   
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta  
obravnavala predlog Odloka o javnih površinah Mestne občine Novo mesto v drugi obravnavi. 
 
Poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor je podal 
Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet. 
 
Poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik je podala Martina Vrhovnik, namestnica 
predsednice. 
 
Po poročilu delovnih teles je župan odprl razpravo.  
 
Pri tej točki so razpravljali: mag. Adolf Zupan (gre za področje, ki ljudi zelo zanima in zato ponovno 
predlaga, da se pripravi karto, ki bo dostopna na spletu in v katero bodo občani lahko vpogledali); 
mag. Mojca Špec Potočar (analize so pavšalne in ni konkretnih dokazov, da se bo spremenilo na 
bolje; predlog odloka je ni prepričal; nikjer ni opredeljen nadzor nad kvaliteto del in finančnim 
delom) in Alojz Kobe (občinska uprava ni pripravila nobenih analiz, da bi se lahko svetniki 
verodostojno odločali; gre za dokument, ki zavaja in bo glasoval proti).  
 
Na nekatera vprašanja iz razprave je podal odgovor župan, mag. Gregor Macedoni, ki je pojasnil 
med drugim tudi, da je že na prejšnji seji direktor Komunale Novo mesto d. o. o. pojasnil, da bo 
pripravljena posebna preko spleta dostopna evidenca ter, da je nadzor opredeljen v predlogu 
odloka.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi z večino glasov sprejel  
 
 

S K L E P, št. 602 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 

O D L O K 
 o javnih površinah Mestne občine Novo mesto  

v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  
                                                    (16 ZA, 4 PROTI) 
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K 4. točki 
Predlog Dopolnjenega osnutka odloka o spremembah in dopolnitvah  

Občinskega prostorskega načrta Mestne občine Novo mesto – SD OPN 3  
(Prostorska ureditev romskega naselja Žabjak Brezje) – 1. obravnava  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročila s sej delovnih teles, in sicer: 

- poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor in 
- poročilo Odbora za spremljanje romske problematike. 

 
Uvodna obrazložitev ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na sejah  delovnih 
teles.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavala predlog Dopolnjenega osnutka odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega 
prostorskega načrta Mestne občine Novo mesto – SD OPN 3 (Prostorska ureditev romskega 
naselja Žabjak Brezje). 
 
Poročili delovnih teles sta podala: 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet – poročilo s skupne seje 
Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor, 

- mag. Mojca Špec Potočar, predsednica Odbora za spremljanje romske problematike.  
 
Mag. Mojca Špec Potočar, predsednica Odbora za spremljanje romske problematike, je opozorila 
na sklep delovnega telesa, in sicer, da Odbor za spremljanje romske problematike predlaga 
županu, da nadaljuje z aktivnostmi na projektu po terminskem planu s pospešeno časovnico.  
 
Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo. 
 
Pri tej točki je razpravljal Peter Kostrevc (podpora ureditvi vseh naselij, da se primerno uredijo za 
romsko ali neromsko populacijo; dve pripombi: 1. severovzhodni del obstoječega naselja Brezje 
naj se ureditveno nekoliko skrči, se pravi, da se v delu, kjer je predvidena zelena površina, 
zmanjša in zameji za objekti, ki so predvideni; na jugovzhodnem delu naselja Žabjak, kjer se 
nahaja grič pred uvozom v naselje, pa se naj poselitev zaključi z vznožjem tega griča – grič bi 
ostal nedotaknjen; 2. predlog, da se namenska raba ob naselju Brezje opredeli, da ne ostaja 
kmetijska oziroma gozdna površina, s tem bi se preprečila stihijska širitev.).  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi z večino glasov sprejel  
 
 

S K L E P, št. 603 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in potrdil  
 

dopolnjen osnutek sprememb in dopolnitev 
OPN MONM (SD OPN 3) v prvi obravnavi. 

 
2. 

Občina bo pripombe in predloge Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, podane na 
prvi obravnavi, obravnavala kot pripombe iz javne razgrnitve dopolnjenega osnutka 
prostorskega akta.         

(24 ZA, 0 PROTI) 
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K 5. točki 
Predlog Dopolnjenega osnutka Občinskega podrobnega prostorskega načrta  

ob Ljubljanski cesti 27 - del – 1. obravnava 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili delovnih teles, in sicer: 

- poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor, 
- poročilo Odbora za gospodarstvo.  

 
Uvodna obrazložitev ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na seji delovnih 
teles.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavala predlog Dopolnjenega osnutka občinskega podrobnega prostorskega načrta ob 
Ljubljanski cesti 27 – del v prvi obravnavi.  
 
Poročili delovnih teles sta podala: 
- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet – poročilo s skupne seje Odbora 

za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor in  
- Mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo. 

 
Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo. 
 
Pri tej točki so razpravljali: Peter Kostrevc (predlog, da naj Mestna občina Novo mesto pripravi 
urbanistični natečaj, kako se naj uredi območje ob mestni vpadnici, in sicer se naj v bodoče to 
bolj celovito ureja); Mateja Kovačič (Ljubljanska cesta je ena najbolj pomembnih vpadnic v Novo 
mesto in ni prav, da se prilagajamo investitorjem; občina mora sama določiti urbanistični načrt, 
potrebna je bolj celostna obravnava: pločniki so slabi, ni kolesarskih stez…); mag. Adolf Zupan 
(gre za majhno površino obravnave in je tak pristop bolj pravilen, da se hitro naredi, ko pride 
investitor) in mag. Mojca Špec Potočar (potrebno je najti sistemske in dolgoročne rešitve; se 
strinja, da se občina hitro odzove na pobudo, vendar se ne strinja s parcialnimi rešitvami.).    
 
Na nekatera vprašanja iz razprave sta podala odgovore in pojasnila župan, mag. Gregor 
Macedoni (pojasnilo glede kolesarskih stez) in Mojca Tavčar, vodja Oddelka za okolje in prostor.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi z večino glasov sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 604 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in potrdil  
 

dopolnjen osnutek občinskega podrobnega prostorskega načrta  
ob Ljubljanski cesti 27 – del v prvi obravnavi. 

 
2. 

Občina bo pripombe in predloge Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, podane na 
prvi obravnavi, obravnavala kot pripombe iz javne razgrnitve dopolnjenega osnutka 
prostorskega akta. 

 (23 ZA, 0 PROTI) 
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K 6. točki 
Predlog Dopolnjenega osnutka Občinskega podrobnega prostorskega načrta 

za stanovanjski objekt na Jakčevi v Novem mestu – 1. obravnava 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročilo delovnega telesa, in sicer poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in 
promet ter Odbora za okolje in prostor. 
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavala predlog Dopolnjenega osnutka Občinskega podrobnega prostorskega načrta za 
stanovanjski objekt na Jakčevi v Novem mestu – 1. obravnava, in sicer je poročilo s skupne seje 
odborov podal: 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet – poročilo s skupne seje 
Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor. 
 

Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo. 
 
Pri tej točki sta razpravljala: mag. Adolf Zupan (v tem objektu naj bi bili prostori krajevne skupnosti, 
zato vprašanje, ali bo v novem aktu zapisano, da bodo v tem novem objektu prostori tudi za 
krajevno skupnost; opozoril na konflikt, in sicer je bila pri objektu nekoč prodana cela vrsta 
parkirnih prostorov, kar je bila z vidika dejanskega stanja na terenu takrat problematična rešitev) 
in mag. Franc Bačar (dostop do enega dela zunanjih parkirišč, ki bodo na novo zgrajena, je 
tehnično slabo zamišljen, zato predlog, da se do drugega branja poišče druga rešitev). 
 
Na nekatera vprašanja iz razprave je podala odgovore in pojasnila Mojca Tavčar, vodja Oddelka 
za okolje in prostor.  
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je predlagal, da se predlog mag. Adolfa Zupana glede zagotovitve 
prostorov za krajevno skupnost v novem objektu, zapiše kot pripombe iz javne obravnave.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi z večino glasov sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 605 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in potrdil  
 
dopolnjen osnutek občinskega podrobnega prostorskega načrta za stanovanjski objekt 

na Jakčevi v Novem mestu v prvi obravnavi. 
 

2. 
Občina bo pripombe in predloge Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, podane na 
prvi obravnavi, obravnavala kot pripombe iz javne razgrnitve dopolnjenega osnutka 
prostorskega akta. 

 (23 ZA / 0 PROTI) 
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K 7. točki 
Predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine  

Novo mesto – skrajšani postopek 
 

Pri določanju dnevnega reda je Občinski svet Mestne občine Novo mesto na podlagi 34. člena v 
zvezi z 91. in 123. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto sprejel sklep, 
da se o 7. točki  glasuje po skrajšanem postopku.   
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročila s sej delovnih teles, in sicer: 

- poročilo Komisije za statut in poslovnik ter  
- poročilo Odbora za okolje in prostor. 

 
Župan je svetnice in svetnike že pri določitvi dnevnega reda 29. seje Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto seznanil, da so bili pred sejo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
k 7. točki: Predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo 
mesto – skrajšani postopek objavljeni naslednji amandmaji: 

- Amandmaji svetniške skupine Solidarnost in 
- Amandma Komisije za statut in poslovnik. 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo delovnim telesom, ki so obravnavala predlog 
Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto – skrajšani 
postopek. 

 
Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Martina Vrhovnik, namestnica predsednice Komisije za statut in poslovnik, ki je v okviru 
poročila s seje Komisije za statut in poslovnik podala tudi uvodno obrazložitev k 7. točki 
dnevnega reda seje Občinskega sveta ter 

- Borut Škerlj, namestnik predsednika Odbora za okolje in prostor. 
 

Martina Vrhovnik, namestnica predsednice Komisije za statut in poslovnik, je opozorila na 
ugotovitve in sklepe komisije, in sicer, da le-ta ne podpira predlaganih amandmajev svetniške 
skupine Solidarnost ter predstavila amandma Komisije za statut in poslovnik.  
 
Borut Škerlj, namestnik predsednika Odbora za okolje in prostor, je opozoril na dodatni sklep 
odbora, in sicer da le-ta podpira sprejem predloga Sprememb in dopolnitev Poslovnika 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto po skrajšanem postopku z upoštevanjem 
dopolnjenega predloga Občinske uprave, da se v 1. členu predloga Sprememb in dopolnitev 
Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto črta sprememba trajanja obrazložitve 
za posamezno vprašanje ali pobudo na eno minuto ter ostane še naprej čas trajanja obrazložitve 
posameznega vprašanja tri minute oziroma za posamezno pobudo 5 minut, kot določa sedaj 
veljavni poslovnik.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo. 

 
Pri tej točki so razpravljali: Uroš Lubej (pojasnil vsebino amandmajev svetniške skupine 
Solidarnost, katerih namen je zaščititi dostojanstvo Občinskega sveta; ni prav, da občinski 
svetniki na koncu seje ostajajo sami in da komisija za statut in poslovnik ne podpira 30-dnevnega 
roka za odgovor na svetniško vprašanje ali pobudo); Borut Škerlj (v celoti se pridružuje 
razmišljanju kolege Uroša Lubeja; svetniki sami sebi zapirajo polje razprave; predhodno že v 
svetniški pobudi izpostavil, da občinski akti niso javno objavljeni in so v googlu dostopni zelo 
omejeno ter da se odloča o spremembi poslovnika, ki sploh ni javno dostopen na spletni strani 
www.novomesto.si; nasprotuje predlaganim spremembam poslovnika); Mateja Kovačič (predlog, 

http://www.novomesto.si/
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da se vsebinske spremembe poslovnika prestavijo v naslednji mandat občinskega sveta); Alojz 
Kobe (pojasnil razloge, zakaj je uvrstil gradivo na dnevni red delovnega telesa, ker se poslovnik 
tiče vseh svetnikov; predlogi so deloma popravki obstoječega poslovnika); dr. Milena Kramar 
Zupan (vprašanje, zakaj spreminjati poslovnik na koncu mandata in kako je občinski svet delal 
doslej; nasprotuje temu, da bi razpravi bila namenjena samo 1 minuta); Eva Filej Rudman (gre za 
podcenjevanje Komisije za statut in poslovnik); Marko Dvornik (dostojanstvo občinskega sveta se 
zavaruje tako, da se vsak svetnik sam zaveda, da ostane do konca seje); Marjanca Trščinar Antić 
(dostojanstvo je odvisno od svetnikov samih in predlaga, da se ta mandat dostojanstveno pripelje 
do konca); Peter Kostrevc (pojasnilo, zakaj gradiva ni uvrstil na dnevni red seje Odbora za 
komunalo in promet, kjer niso strokovnjaki s pravnega področja); mag. Miroslav Berger (v tem 
mandatu niso potrebne spremembe poslovnika), mag. Adolf Zupan (pri gradivu gre za vsebinska 
vprašanja in ne zgolj za pravna vprašanja), Stanislav Galič in mag. Mojca Špec Potočar. 
 
Z replikami so sodelovali: Martina Vrhovnik (s predlaganimi spremembami komisija ni šla v širino, 
ker ni prav, da komisija na koncu mandata bistveno spreminja poslovnik); Uroš Lubej (v tem 
mandatu je bila sprejeta sprememba statuta in poslovnika, ki se nanaša na naslednji mandat); 
Alojz Kobe (30-dnevni rok za odgovor je zadosten); dr. Milena Kramar Zupan (replika v zvezi z 
izjavo, da svetniki slepo sledijo kot ovce). 

 
Na nekatera vprašanja iz razprave sta odgovarjala Martina Vrhovnik, namestnica predsednice 
Komisije za statut in poslovnik ter župan, mag. Gregor Macedoni, ki je tudi pojasnil, da je bil 
namen Komisije za statut in poslovnik predvsem odpraviti vsebinske pomanjkljivosti Poslovnika 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto in se je komisiji zahvalil za opravljeno delo.  
 
Župan je nato prešel h glasovanju o amandmajih.   
 
V skladu z drugim odstavkom 123. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo 
mesto, ki določa, da spremembe in dopolnitve poslovnika sprejme občinski svet z dvotretjinsko 
večino glasov navzočih članov, Občinski svet Mestne občine Novo mesto   
 

ni sprejel 
 

Amandmaja št. 1  
k predlogu Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta  

Mestne občine Novo mesto  
(predlagatelj: svetniška skupina Solidarnost)  

»Na vsaki redni seji občinskega sveta mora biti predvidena posebna točka dnevnega reda za 
vprašanja in pobude članov. Točka dnevnega reda se umesti na začetek seje, in sicer takoj za 
ugotavljanjem sklepčnosti in potrditvijo dnevnega reda ter potrditvijo zapisnika predhodne seje. 
 
Član občinskega sveta lahko poda na eni seji skupno največ štiri (4) vprašanja in pobude, in sicer 
v ustni ali pisni obliki. V kolikor član občinskega sveta poda na seji občinskega sveta vprašanja 
ali pobude v ustni obliki, sme trajati obrazložitev za posamezno vprašanje največ tri (3) minute, 
za posamezno pobudo pa največ (5) minut.« 

(7 ZA, 14 PROTI) 
 

Amandmaja št. 2 
k predlogu Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta  

Mestne občine Novo mesto  
(predlagatelj: svetniška skupina Solidarnost)  

Spremeni se 7. odstavek 16. člena, in sicer tako, da se po novem glasi: 
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» (7) Na vprašanja in pobude se praviloma odgovarja na naslednji seji. Odgovore na vprašanja 
in pobude se objavi na spletnem mestu občine najkasneje v roku 30 dni od dneva, ko je bilo 
vprašanje ali pobuda zastavljena.« 

(11 ZA, 12 PROTI) 
 
 
 

S K L E P, št. 606 
 
V skladu z drugim odstavkom 123. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo 
mesto, ki določa, da spremembe in dopolnitve poslovnika sprejme občinski svet z dvotretjinsko 
večino glasov navzočih članov, je Občinski svet Mestne občine Novo mesto po razpravi z 
dvotretjinsko večino glasov navzočih članov sprejel  
 

I. 
Amandma  

k predlogu Sprememb in dopolnitev  
Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

(predlagatelj: Komisija za statut in poslovnik) 
V predlogu Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto se 
v 1. členu briše besedilo: »V kolikor član občinskega sveta poda na seji občinskega sveta 
vprašanja ali pobude v ustni obliki, sme trajati obrazložitev za posamezno vprašanje ali pobudo 
največ eno (1) minuto.« in se drugi odstavek 16. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto spremeni tako, da se glasi: 
»(2) Na vsaki redni seji občinskega sveta mora biti predvidena posebna točka dnevnega reda za 
vprašanja in pobude članov. Član občinskega sveta lahko poda na eni seji skupno največ štiri (4) 
vprašanja ali pobude, in sicer v ustni ali pisni obliki.» 

(21 ZA, 2 PROTI) 
 

II.  
predlog  

Sprememb in dopolnitev  
Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

v prvi obravnavi z upoštevanjem sprejetega amandmaja pod točko I.  
(21 ZA, 3 PROTI) 

 
III. 

Spremembe in dopolnitve  
Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  
(20 ZA, 4 PROTI) 

 
 
 
 

K 8. točki  
Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sredstvih za delo 

svetniških skupin in samostojnih svetnikov Mestne občine Novo mesto 
 

K 8.1. točki 
Predlog uradnega prečiščenega besedila Pravilnika o sredstvih za delo svetniških skupin 

in samostojnih svetnikov Mestne občine Novo mesto 
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Pri določanju dnevnega reda je Občinski svet Mestne občine Novo mesto na podlagi 34. člena 
Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto sprejel sklep, da se o točkah 8 in 8.1 
opravi skupna obravnava z ločenim glasovanjem.  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročilo s seje pristojnega delovnega telesa, in sicer poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
 
Uvodne obrazložitve pri tej točki ni bilo.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo namestnici predsednice Komisije za statut 
in poslovnik, ki je obravnavala predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 
sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov Mestne občine Novo mesto in 
predlog uradnega prečiščenega besedila Pravilnika o sredstvih za delo svetniških skupin in 
samostojnih svetnikov Mestne občine Novo mesto. 
 
Po poročilu pristojne komisije je župan odprl razpravo. 
 
Pri tej točki je razpravljal Alojz Kobe (opozoril, da so stranke v tem mandatu prikrajšane, ker se 
liste financirajo kot društva, stranke pa ne).  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi opravil ločeno glasovanje za 8. in 8.1. 
točko in z večino glasov sprejel naslednja sklepa 
 
 
 

S K L E P, št. 607 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  
 

Spremembe in dopolnitve 
Pravilnika o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov  

Mestne občine Novo mesto v predloženi vsebini.  
(23 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

S K L E P, št. 608 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  
 

uradno prečiščeno besedilo 
Pravilnika o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov  

Mestne občine Novo mesto v predloženi vsebini.  
(23 ZA, 0 PROTI) 
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K 9. točki 
Premoženjsko-pravne zadeve  

 
K 9.1. točki 

Ukinitev javnega dobra na nepremičninah na območju Mestne občine Novo mesto 
 
Gradivo je bilo v poslovniškem sedemdnevnem roku objavljeno na spletni strani občine, pred sejo 
pa še poročili s seje delovnih teles, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor. 

 
Uvodna obrazložitev ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na seji delovnih 
teles.  
 
Poročilo s seje delovnega telesa sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet – poročilo s skupne seje 

Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor.  
 
Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
 
 

S K L E P, št. 609 
 
Občinski svet Mestne občine Novo je brez razprave in z večino glasov sprejel  
 

sklep  
o ugotovitvi, da je Mestna občina Novo mesto lastnica nepremičnin katastrska občina 1447 
Gorenja Straža parcela 2245/2, katastrska občina 1482 Ragovo parcela 1231/12 in 
katastrska občina 1457 Ždinja vas parcela 2460/4 ter ukinitvi statusa javnega dobra na 
nepremičninah: 
- katastrska občina 1447 Gorenja Straža parcela 2245/2 (ID 6815822),  
- katastrska občina 1453 Zagorica parcela 2196/13 (ID 6710146),  
- katastrska občina 1453 Zagorica parcela 2196/14 (ID 6710148),  
- katastrska občina 1486 Stopiče parcela 467/7 (ID 6852051),  
- katastrska občina 1486 Stopiče parcela 467/8 (ID 6852050), 
- katastrska občina 1486 Stopiče parcela 467/9 (ID 6852049),  
- katastrska občina 1482 Ragovo parcela 1231/12 (ID 6698028),  
- katastrska občina 1457 Ždinja vas parcela 2460/4 (ID 6839193). 

(25 ZA, 0 PROTI) 
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K 10. točki 
Kadrovske zadeve 

 
K 10.1 točki 

Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega  
zavoda Dolenjski muzej Novo mesto 

 
Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave z večino glasov sprejel naslednji  
 
 
 

S K L E P, št. 610 
 

Sklep 
o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega zavoda 

Dolenjski muzej Novo mesto 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto  
 

i m e n u j e 
 

Iztoka Kavška, 
Črta Lorberja, 

Marjanco Trščinar Antić, 
Simono Zupančič, 

 
za predstavnike ustanovitelja v svetu javnega zavoda  

Dolenjski muzej Novo mesto 
za mandatno obdobje petih let. 

(22 ZA / 0 PROTI) 
 
 
 
 
K 10.2 točki  

Predlog sklepa o imenovanju predstavnika Mestne občine Novo mesto v skupščini 
Območne obrtno-podjetniške zbornice Novo mesto 

 
Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
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Pri tej točki je razpravljala Alenka Papež, in sicer se je izločila iz glasovanja, ker se glasuje o  
predstavniku, ki je njen sorodnik.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi z večino glasov sprejel naslednji  
 
 
 

S K L E P, št. 611 
 

S k l e p  
o imenovanju predstavnika Mestne občine Novo mesto v skupščino 

Območne obrtno-podjetniške zbornice Novo mesto 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

                   i m e n u j e 
                 

                Andreja Papeža 
 

              za predstavnika Mestne občine Novo mesto 
            v skupščino Območne obrtno-podjetniške zbornice Novo mesto  

             za mandatno obdobje štirih let.  
(22 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 

 
    K 11. točki  
Poročilo župana 

 
Poročilo o aktivnostih župana je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred 
sejo.  
 
Ustno poročilo pri tej točki je na seji podal župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je brez razprave in glasovanja 

 
seznanil 

 
s poročilom župana o realizaciji sklepov občinskega sveta in aktivnostih Mestne občine 

Novo mesto. 
 
 
 
 

K 12. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

 
I.  

Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednje pobude in vprašanja članic in članov 
Občinskega sveta, podane na 28. seji Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto: 
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vprašanja in pobude: 
 
9001-2/2018 - 491 

 
Določitev lokacije za izvajanje sejemske dejavnosti 

9001-2/2018 - 492 
 

Ureditev stanovanjskega naselja po sistemu varovanih 
stanovanj z mobilnimi hiškami Adria 

9001-2/2018 - 493 
 

Dokončna ureditev prometa na Westrovi ulici 
  

9001-2/2018 - 494 
 

Pobuda za spremembo - podaljšanje delovnega časa 
vrtca v popoldanskem času 

9001-2/2018 - 495 
 

Vzdrževanje območja Šumeči potok - izhodišče na 
Gorjance 

9001-2/2018 - 496 
 

Razširitev ceste na Grabnu proti vasi Krka za ureditev 
peš in kolesarske poti 

9001-2/2018 - 497 
 

Integracija žensk (»pozabljene polovice Novega 
mesta«) v javni prostor  

9001-2/2018 - 498 
 

Hidravlične izboljšave vodovodnega sistema 
                                 

9001-2/2018 - 499 
 

Rekonstrukcija Glavnega trga 

 
II. 
 

Članice in člani Občinskega sveta so na 29. seji Občinskega sveta dne, 19. 4. 2018 podali 
naslednje pobude in vprašanja:  
 

1. 

mag. Franc Bačar 
9001-3/2018 - 500 

(ustno in pisno vprašanje) 

 
Ukrepi za izboljšanje podobe naselij in večjo varnost 
Ali MONM razmišlja o povečanem NUZS za stavbe in 
površine, ki zaradi zanemarjenosti kazijo izgled naselij v 
občini ali celo ogrožajo varnost?                         

2. 

mag. Franc Bačar 
9001-3/2018 - 501 

(ustna in pisna pobuda) 

 
Izgradnja priključka na javno kanalizacijo v naselju 
Zajčji Vrh, HŠ 18 
V naselju Zajčji Vrh je občan prejel zapisnik medobčinskega 
inšpektorja o priključevanju HŠ 18 na javno kanalizacijo. 
Priključek je vezan na izgradnjo pločnika. Ker izgradnja 
pločnika stoji, pobuda, da se priključek vseeno zgradi v 
skladu z dogovorom lastnika in KS v letu 2018, za izgradnjo 
pločnika pa se podpiše ustrezen dogovor.          

3. 

Marjanca Trščinar Antić 
9001-3/2018 - 502 

(ustna pobuda) 

 
Ažurirano objavljanje podatkov o poteku obnove 
mestnega jedra na spletni strani občine 
Pobuda za objavljanje ažuriranih podatkov o poteku obnove 
mestnega jedra na spletni strani občine. 

4. 
Marjanca Trščinar Antić 

9001-3/2018 - 503 
(ustno vprašanje) 

 
Ponovno odprtje trgovine Muller v mestnem jedru  
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Vprašanje, kdaj je predvideno ponovno odprtje trgovine 
Muller v mestnem jedru? 

5. 

mag. Adolf Zupan 
9001-3/2018 - 504 

(ustna pobuda) 

 
Opozarjanje lastnikov na neurejenost njihovih zasebnih 
površin  
Pobuda, da inšpektorat v skladu s 13. členom Odloka o 
urejanju zelenih površin opozarja lastnike zasebnih površin, 
ki so neurejena, kazijo podobo okolice ali celo ogrožajo 
mimoidoče, da poskrbijo za urejenost in varnost le-teh. V 
nasprotnem primeru naj take zasebne površine sanira 
občina na račun lastnika. 

6. 

mag. Adolf Zupan 
9001-3/2018 - 505 

(ustna pobuda) 

 
Odstranitev viseče pločevine na Ločenskem mostu 
Pobuda državnemu upravljalcu za ceste, ki upravlja tudi z 
Ločenskim mostom, da se odstrani viseča pločevina, ki visi 
z mostu od infrastrukturne napeljave. 

7. 

Slavko Matko 
9001-3/2018 - 506 

(ustna in pisna pobuda) 

 
Pometanje in vzdrževanje cest v primestnih KS 
Pobuda za ureditev cest v primestnih KS, kot npr. očistiti 
pesek s pločnikov ipd., saj je tako stanje nevarno za vse 
udeležence v prometu. Lahko tudi preko javnih del. Veliko 
postorijo tudi krajani sami.                                   

8. 

Slavko Matko 
9001-3/2018 - 507 

(ustno in pisno vprašanje) 

 
Odstop MO NM od projekta CeROD II 
Vprašanja v zvezi z odstopom MO NM od projekta CeROD 
II: 
1. Kaj je MO NM z odpovedjo izgradnje pridobila oziroma 

kaj in koliko izgubila? 
2. Koliko tožb in katere občine so vložile tožbe proti MO 

NM ter kakšna je višina odškodnine, ki jo zahtevajo 
tožeče občine? 

3. Ali drži, da je zoper MO NM odškodninsko tožbo vložil 
tudi izbrani izvajalec del MBO, podjetje Helector iz 
Grčije in v kakšni višini? 

4. Kako bo MO NM po odstopu od projekta MBO reševala 
mehansko-biološko obdelavo in predelavo odpadkov? 

V odgovorih naj se navedejo dejanski podatki in natančni 
zneski.                                                                 

9. 

doc.dr. Milena Kramar 
Zupan in 
mag. Mojca Špec Potočar 

9001-3/2018 - 508 
(ustna in pisna pobuda) 

 

 
Zamenjava zarjavelih košev za smeti in namestitev 
dodatnih novih košev za smeti ter za pasje iztrebke 
Pobuda, da se po KS (npr. v Bršljinu, ob novem vrtcu) 
zamenja stare, zarjavele koše za smeti, saj so taki 
neprimerni in ne zadoščajo potrebam. Poleg zamenjave teh 
naj se namestijo še dodatni novi. V koše za pasje iztrebke 
naj se namestijo prazne vrečke. Do sedaj teh vrečk ni bilo.      

10. 

doc.dr. Milena Kramar 
Zupan  

9001-3/2018 - 509 
(ustna in pisna pobuda) 

 

 
Računi za pogrebne storitve 
Pobuda za preverbo računov pogrebnih storitev in  njihovo 
poenostavitev.  
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Le-ti so zelo nepregledni, nerazumljivi, zelo razdrobljeni, na 
15 do 20 postavk. Sam račun za to storitev v višini 1.800 
eur je relativno visok.  
Predlog, da so računi za pogrebne storitve: 
− bolj pregledni in razdeljeni le na nekaj bistvenih postavk, ter 
− preveri in primerja naj se cena teh storitev še z ostalimi 

primerljivimi občinami.                                 
Na pobudo je odgovoril župan mag. Gregor Macedoni na sami seji (Pred kratkim je bila na tem 
področju sprejeta nova zakonodaja, občina pa je že pristopila k celoviti ureditvi te javne 
gospodarske službe, ki bo v kratkem predstavljena tudi Občinskemu svetu). 

11. 

doc.dr. Milena Kramar 
Zupan  

9001-3/2018 - 510 
(ustna in pisna pobuda) 

 
Umestitev nove postaje za izposojo koles in polnilnice 
za električna kolesa na novem parkirišču pri Splošni 
bolnišnici NM 
Pobuda za umestitev nove postaje za izposojo koles in 
polnilnice za električna kolesa na novem parkirišču pri 
Splošni bolnišnici NM. 
SB NM ureja in gradi nova parkirišča na območju pred 
upravno stavbo bolnice in kuhinjo, kjer je predvidela tudi 
prostor za predlagano postajo izposoje koles in polnilnice 
za električna kolesa.                                          

Na pobudo je odgovoril župan mag. Gregor Macedoni na sami seji (predlagal, da bolnišnica 
posreduje uradni dopis s to pobudo, da bo občina lahko takoj odreagirala in pristopila k izvedbi, 
glede na to, da ima bolnica že predviden tudi prostor.)  

12. 

mag. Mojca Špec Potočar 
9001-3/2018 - 511 
(ustno vprašanje) 

 
Analiza uspešnosti črpanja EU sredstev 
Vprašanje, koliko sredstev iz EU skladov je MO NM 
počrpala v obdobju od leta 2015 do aprila 2018; po projektih 
in glede na višino zneska (brez vključevanja črpanja 
sredstev za hidravlične izboljšave, ker le-to še poteka in so 
tudi redna poročila). 

13. 

mag. Mojca Špec Potočar 
9001-3/2018 - 512 
(ustno vprašanje) 

 
Nove zaposlitve v MO NM v času sedanjega 
županovega mandata 
Vprašanje o novih zaposlitvah v Občinski upravi MO NM in 
še posebej v Kabinetu župana, v obdobju od novembra 
2014 do februarja 2018. Podatki naj vsebujejo: 
− ime in priimek zaposlenega, 
− datum zaposlitve, 
− delovno področje zaposlitve, 
− naziv delovnega mesta, 
− plačilni razred ob zaposlitvi, 
− plačilni razred ob napredovanju z županovim soglasjem. 

14. 

mag. Mojca Špec Potočar 
9001-3/2018 - 513 
(ustno vprašanje) 

 
Svetovalne pogodbe, sklenjene v času sedanjega 
županovega mandata 
Vprašanje, koliko svetovalnih pogodb je bilo sklenjenih v 
času mandata sedanjega župana, t.j. od novembra 2014 do 
leta 2018. Podatki naj vsebujejo:  
- datum začetka svetovalne pogodbe in trajanje le-te, 
- višina zneska pogodbe, 
- področje dela, opredeljenega v svetovalni pogodbi, 
- naziv pogodbenika. 
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15. 

Alojz Kobe 
9001-3/2018 - 514 

(ustno in pisno vprašanje 
ter pobuda) 

 
Rekonstrukcija Glavnega trga - ponovitev pobude in 
vprašanja 
Iz odgovora v zvezi s prenovo Glavnega trga ni razvidno, 
koliko EU in državnih sredstev je občina že prejela v zvezi 
z investicijo oziroma je v odgovoru navedeno, da jih bo 
prejela "predvidoma".  
Vprašanje:  
− ali so glede na navedbo "predvidoma" EU in državna 

sredstva že odobrena,  
− ali je že podpisana sofinancerska pogodba?  
Ponovna pobuda, da se glede na velikost projekta, na vsaki 
seji Občinskega sveta poroča o realizaciji projekta.                   

16. 

Alojz Kobe 
9001-3/2018 - 515 
(ustno vprašanje) 

 

 
Hidravlične izboljšave vodovodnega sistema Dolenjske 
Pri zadnjem poročanju o izvajanju projekta hidravličnih 
izboljšav na skupni seji Odbora za okolje in prostor ter 
Odbora za komunalo in promet je bilo med drugim 
izpostavljeno tudi to, da je glavni razlog za večje število 
sklenjenih aneksov slaba izdelava projektov. Na vprašanje, 
ali je bila vnovčena garancija za dobro izvedbo del, je bil 
odgovor poročevalca negativen. Se pa bo garancija 
unovčila, če se bo ugotovilo, da projekti niso dobro 
pripravljeni. 
Vprašanje: 
− kateri so ti kriteriji, po katerih se bo ugotavljalo, ali je 

projekt dobro izdelan?  

17. 

Alojz Kobe 
9001-3/2018 - 516 

(ustno in pisno vprašanje 
ter pobuda) 

 
Občinsko parkirišče pod NLB v Kandiji 

 Občina je zgradila dodatna parkirišča pod NLB v Kandiji.  
Vprašanji:  
− koliko je novih parkirišč in kolikšno je skupno število parkirišč 

vključno z stanjem pred obnovo,  
− kakšna je bila povprečna mesečna zasedenost parkirišča pod 

NLB v Kandiji v mesecu marcu in aprilu 2018 ter kolikšni so 
prihodki od parkiranja za navedena meseca ?  

Pobuda:  
Predlagam uvedbo dodatne prometne signalizacije, ki bo 
potencialne uporabnike parkirišča obveščala o parkirišču in 
pravočasno usmerjala na parkirišče pod NLB v Kandiji.                                                                  

18. 

Borut Škerlj 
9001-3/2018 - 517 

(pisno vprašanje ter pobuda) 

 
Športnik leta 2017 – spregledana športnica 
Mestna občina Novo mesto je organizirala in povabila k 
sodelovanju športnike in športno javnost za priznanje 
Športnik leta Mestne občine Novo mesto. Med nominiranimi 
za športnika leta je bila tudi košarkašica Tinkara Zoran. 
Tinkara Zoran na prireditev ni bila povabljena, ni bila 
omenjena pred občinstvom, kasneje pa je po pošti prejela 
priznanje, kot nominiran športnik. 
Vprašanje, kako je lahko prišlo do napake in do izostanka 
vabljenja, imenovanja in izostanka javne zahvale mladi 
košarkašici Tinkari Zoran, živeči v Novem mestu, in ali bo 
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Mestna občina Novo mesto napako popravila ter se Tinkari 
Zoran javno opravičila.  
Dajem pobudo, da se napako popravi.               

19. 

Borut Škerlj 
9001-3/2018 - 518 
(pisno vprašanje) 

Zamuda z izgradnjo Glavnega trga in zamuda z 
odprtjem južnega dela trga 
Po gradbeni pogodbi z izvajalcem bi morala biti prva faza 
izgradnje Glavnega trga v Novem mestu zaključena in odprt 
južni del trga v aprilu 2018.  
Poznano je, da lastniki več poslovnih prostorov, tudi lastniki 
večje trgovine, ki napoveduje v jeseni odprtje, čakajo z 
investicijami, ker nimajo dovoza in ne morejo začeti z 
adaptacijami stavb. Poleg tega zamuda gradnje 
obremenjuje dejavnosti delujočih podjetij na Glavnem trgu. 
Nastaja škoda.  
Vprašanja: 
− zakaj ni dokončana gradnja južnega dela Glavnega trga 

in odprt za uporabo,  
− kaj je MONM uredila, da bi se gradnja izvajala v skladu 

s terminskim planom,  
− kateri ukrepi so izvedeni do izvajalca, da ujame 

terminski plan, 
− kdo bo nosil povečane stroške in škodo podjetjem in 

lastnikom.                                                     

20. 

Borut Škerlj 
9001-3/2018 - 519 
(pisno vprašanje) 

Požarna varnost, dostop za invalide in reševalna vozila 
na vzhodni del starega mestnega jedra Novega mesta 
Mestna občina Novo mesto obnavlja Glavni trg v mestu. 
Gradbena jama in zaprtje celotnega trga je odrezala celotni 
vzhodni del starega mestnega jedra tako, da je ostal brez 
dovoznih cest, po katerih je mogoče zagotoviti dovoz z 
večjimi gasilskimi vozili ali za večja vozila za invalide. 
Morebitne nujne vožnje reševalnih vozil so zaradi zgolj ene 
dovozne ceste - ozke Šolske ceste do Frančiškanskega 
samostana, otežene.  
Podajam pobudo, da se zagotovi cestna povezava še med 
Vrhovčevo in Dilančevo ulico in da se najhitreje dokonča 
južni del Glavnega trga do Mladinske knjige in tako odpravi 
tveganje katastrofalnega požara ali nemožnost reševanja 
ogroženih stanovalcev.                                     

 
Župan je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan.  
 
Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem članicam in članom Občinskega sveta ter vsem 
prisotnim zahvalil za sodelovanje.  
 
Župan je sejo zaključil ob 18.33 uri.  
 
Seja je tonsko posneta. 
 
 
Zapisala:         
Maja Gorenc,                                                                                 Mag. Gregor Macedoni, 
višja svetovalka                                                                                          župan 
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